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Päivi Sivenius muistutti, että ensimmäinen torikahviopäivä on 4.5.2023 ja 
tiedusteli avustaako elinympäristöpalvelut teltan pystytyksessä ja 
purkamisessa viime vuoden tapaan. Tekninen johtaja lupasi, että jatketaan 
samaan tapaan kuin viime kesänä.  
 
Mirja Vaittinen ehdotti, että Tehtaanpuiston sorapintaiset kulkuväylät tulisi 
kunnostaa. Kunnostukseen tarvitaan konetta. Samassa yhteydessä Mirja 
Vaittinen ehdotti myös teatterikatsomopenkkien rakentamista 
Tehtaanpuiston esiintymistasanteen yhteyteen. Asiasta tulisi järjestää 
palaveri kunnan ja yhteistyöstä kiinnostuneiden yhdistysten kesken. 
 
Mirja Vaittinen tiedusteli kunnantalon pysäköinnistä. Erityisesti toripäivinä 
pysäköintialue ruuhkautuu ja aiheuttaa vaaratilanteita. Kunnantalon 
henkilökunnan autoja on usein kunnantalon asiakaspaikoituksen paikoilla. 
Tekninen johtaja selvittää onko takapihan henkilökunnan 
pysäköintialueelta mahdollista osoittaa pysäköintipaikat kunnantalon 
henkilökunnalle. 

    
 

    
 

  
 


